
Bespreekpunten PvdD

1. De BEA ziet er goed uit. Opvallend is dat het ontwerp tweemaal is aangepast om 
bomen te kunnen behouden. Hoe is dat verlopen hier, welke rol hebben gemeente 
en ontwikkelaar hierin gespeeld? 

2. Het wordt wederom een heel hoog gebouw, hiermee afwijkend van het 
bestemmingsplan. Is dit wat wij willen met dit deel van de stad? Of willen wij dit 
met de hele stad? Gaat de visie van de Compacte Stad ertoe leiden dat in de hele 
stad meer flats worden opgetrokken, of is dat alleen in bepaalde delen van de stad 
het geval?
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